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lnterpelacja

W imieniu mieszkaric6w osiedla Sr6dmie5cie zwracam siq z pro6bq o skoszenie

pasm trawnik6w nale2qcych do miasta, a znajdujqcych siq wzdfu2 ul. Okrq2nej i ul.

Wierzbowej.

Trawniki niekoszone, w obecnej postaci sktadajq siq, w przewaLai4cej wiqkzoSci, z ro6lin

typu zbo2owego, co niestety wyglqda jak nie trawnik lecz pole uprawne-

Mieszkaricy r6wnie2 zgfaszajq siq z proSbq o nie pozostawianie resztek skoszonej trawy na

trawnikach , gdp przy wiqkszym wietze zostaje ona porozrzucana po calei okolicy.
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